
 
 

  
Z A P I S N I K 

 
9. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 25. 1. 2024, ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 

 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan 
Podpredsednika: Miha Habjan in Jožef Bobovnik  
Voljeni člani UO: Milena Brešan, Aleš Drekonja, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik, Aldo Zubin in Jakob 
Zupanc 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Andreja Senica (MDO PD Koroške), Valentin Rezar (MDO PD 
Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Marija Kuhar (MDO PD Primorske), Manja Rajh 
(Savinjski MDO PD), Jože Prah (MDO PD Zasavja), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Damjan Debevec 
(MDO PD Notranjske) 
Načelniki (oz. namestniki) komisij in Odborov PZS z zborom dejavnosti: Vladimir Habjan (Planinski 
Vestnik), Ana Skledar (Mladinska komisija), Valerija Vidmar (Nadzorni odbor PZS), Valentin Rezar 
(Gospodarska komisija), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje) 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Barbara Kelher (strokovna 
sodelavka PZS, Dušan Prašnikar (strokovni sodelavec PZS), Matej Ogorevc (strokovni sodelavec PZS) 

 
Opravičeno odsotni: Martin šolar (podpredsednik), Marijan Denša (Komisija za varstvo gorske 
narave), Franc Ekar (predsednik nadzornega odbora), Roman Ponebšek (podpredsednik), Rudolf 
Ervin Skube (MD PD Dolenjske in Bele krajine), Niko Bertoncelj (voljen član). 

 

 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan ter povedal, da je prisotnih 19 
članov z glasovalno pravico, to je 87,5 %. Jože Rovan je predstavil predlagan dnevni red.   

 
SKLEP 1/25-01-2024: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 9. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 
SPREJET DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 8. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2024  
4. Informacija o članarini PZS 2023 
5. Predlog podelitve Certifikatov Okolju in Družini prijazne koče 
6. Vloge društev za članstvo v PZS  
7. Informacija o društvenih posvetih 
8. Informacija o izvajanju pogodbe o sofinanciranju planinskih poti 
9. Predstavitev projektov 2023: Vrh Julijcev, Planinstvo 4.0, Slovenija planinari 
10. Predlog menjave zemljišč 
11. Podrobnejšo opredelitev pristojnosti za vnos sprememb v kataster planinskih poti v PlanGIS  
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12. Informacija o delovanju komisij PZS 
13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 
14. Razno 
 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 8. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da je na zapisnik prišla pripomba glede prisotnosti, drugih bistvenih 
pripomb ni bilo. Razprave ni bilo. 

 
SKLEP 2/25-01-2024: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 8. seje upravnega odbora, z dne 16. 11. 
2023. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti: 
➢ Svečana podelitev najvišjih prznanj PZS (3. 12. 2023); 
➢ Jesenski posveti za planinska društva; 
➢ 34. Tekmovanje Mladina in gore v Šenčurju; 
➢ Promocija knjige Triglav je naš Dušana Škodiča; 
➢ Uspešna predstavitev na Slovenskem knjižnem sejmu; 
➢ Prenovljen vodnik SPP; 
➢ Brati gore 2023; 
➢ Janja Garnbret ponovno športnica leta 2023; 
➢ Udeležba na treh tekmah evropskega pokala v lednem plezanju; 
➢ Izveden kampus hitrostnega plezanja; 
➢ Tekmovalno turno smučanje: Svetovni pokal Val Thornes, mladinsko prvenstvo v Meribelu, 

evropsko prvenstvo v Chamonixu, kjer je Klara Velepec mladinska evropska podprvakinja v 
turnem smučanju; 

➢ Zbor vodnikov PZS; 
➢ Strokovni posvet Gore in Varnost; 
➢ Predstavitev maPZS na konferenci IT TOUR na Dnevnih slovenskega turizma; 
➢ Novinarska konferenca pred zimsko sezono; 
➢ Občina Prevalje je otvorila Plezalni center Prevalje; 
➢ Novosti in spremembe v strokovni službi PZS; 
➢ Povabilo na dva dogodka: Alpinistično-plezalni večer in podelitev priznanj najuspešnejšim v 

letu 2023 (1.2.2024)  in  Festival gorniškega filma (12.-17.2.2024). 
 
Miro Eržen je predstavil dogajanje okoli pogorelih planinskih koč: 

➢ V letu 2023 je bila ponovno odprta Mozirska koča; 
➢ 60-70 % zaključena koča na Okrešlju in problematika MGRT razpisa za koče (neustrezno 

vodenje projekta in oddanem zahtevku MGTŠ, PD Matica Celje mora pripraviti odstopno 
izjavo od Pogodbe z MGRT. V nadaljevanju mora društvo mora pripraviti natančno 
dokumentacijo in jasno definirati projektno ekipo. Poskušalo se bo prejeti nadomestna javna 
sredstva za dokončanje investicije. V tem primeru se tudi PZS bolj aktivno vključi v vlogi 
koordinatorja in aktivnega spremljanja projekta); 

➢ Dom na Korošici je prešla v last Občine Luče preko odkupa, projektna naloga je nastala in bo 
zagledala luč sveta v obliki projektne dokumentacije. Kljub obsežnim poplavam optimizem v 
Lučah še vedno ostaja.  

 
RAZPRAVA: 
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Marjana Brezovšek – PD Slovenska Bistrica bi želeli Kočo na treh kraljih obnoviti. Bi bila možnost, da 
se preostala sredstva od dodatnih sredstev za Okrešelj porabijo tudi za to? Prosi, da se vloga oz. 
prošnja za donatorstvo priloži k zapisniku. 
Miro Eržen – take slučaje bomo probali upoštevati. Društva se naj začno pripravljati na nove razpise 
Ekosklada. Na sestanku z MGRT so izpostavili, da so imeli kar nekaj dela z društvi na javnem razpisu 
za koče. Skupen zaključek sestanka je bil, da če bo še kadarkoli takšen razpis zunaj, da gre zadeva 
preko PZS. PZS mora ohraniti kredibilnost. 
 
Marija Kuhar – želim malo osvetliti kako je šlo pri nas na Nanosu. Vso administracijo nam je vodil zelo 
usposobljen človek v ozadju. Imeli smo tudi strokovni gradbeni odbor. Med prvo fazo gradnje 
(odstranitev strehe) smo ugotovili, da je koča v zelo slabem stanju, zato smo morali kočo do prve 
etaže v celoti podreti s tem se je projekt za 200.000 EUR podražil. Obrazloži situacijo sodelovanja s 
skrbnikom pogodbe, o neodzivnosti, o neprofesionalnosti. Na koncu se je na srečo vse rešilo. 
 
Jurček Nowakk – iz OŠ Ljubno ob Savinji je prišla zahvala Odboru inPlaninec za pomoč med 
poplavami. Prav tako pove, da sta Jurček Nowakk in Marjeta Čič od Zveze slepih in slabovidnih 
Slovenije dobila zahvalo 4-letno delo s slepimi in slabovidnimi. 
 
Igor Oprešnik – Ali se že ve koliko sredstev je bilo že vloženih in porabljenih v projekt Okrešelj? Tudi 
okvirno? Miro Eržen pove, da v roke nikoli ni dobil finančnega poročila. Spremljanje PZS je bilo vedno 
iz ozadja, saj je vedno bilo zaznano, da niso zaželeni. Oglasi se Manja Rajh, ki pove, da je PD Celje 
Matica je republika za sebe. Nobeno društvo jih ne želi več podpreti prav zaradi njihovega odnosa. 
Oni se žal še zahvaliti ne znajo. Zahvali se Miru za njegovo energijo. 
 
Valerija Vidmar - povpraša, kaj pomeni, da PD Celje Matica odstopi od pogodbe in zadeve prevzame 
PZS. Miro Eržen pove, da so bili 31. 12. 2023 sprejeti 3 sklepi. Na koncu, če se najde teh 300.000 EUR 
na MGRT, bo sklenjena nova pogodba z društvom, PZS pa prevzame v celoti nadzor nad financami.  
 
Bojan Rotovnik - se Miru zahvali za angažma. Pri vsem skupaj zelo močno podpira to, da zadeve glede 
nadzora financ prevzame PZS pri Okrešlju in tudi v prihodnje pri katerikoli drugi koči, tako da bo 
vzpostavljen centraliziran sistem. 
 
Jože Rovan ob zaključku pove, da država morda resnično in končno spoznava, da bi bilo dobro zadeve 
okoli prenove koč v prihodnosti predati PZS. Prav tako pove, da je zadeva zagotovo zelo pomembna, 
ampak predlaga, da zaključimo z zadevo in gremo lepo po Dnevnem redu današnje UO PZS dalje. 
 

 
Ad. 3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2024 

Jože Rovan prebere sklepa, ki sta bila sprejeta na skupščini PZS 2023: 
Skupščina PZS potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2024 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme 
podrobni finančni načrt za leto 2024 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina 
PZS pooblašča upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2024 spremlja in ga na podlagi rebalansa 
uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki. 
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2024 in pooblašča, da na podlagi 
okvirnih programov: 

- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD sprejmejo podroben program dela posamezne  
dejavnosti za leto 2024, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS, 
- upravni odbor PZS, na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne 
programe dela PZS na posameznih področjih za leto 2024. 

Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2024 morajo organi upoštevati 
finančni načrt za leto 2024.  
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Predsednik pove, da si želimo nadaljevati z nadgradijo NAVEZe in maPZS, nadaljevanja delovanja 
projektne pisarne in sodelovanja s turizmom. Važno je, da se pripravi tudi strategija, kam in kako z 
kočami v prihodnosti. Prilagajanje zahteva tudi promocijske aktivnosti, kot smo ga zagnali v 
preteklem letu s Podkasti Miha Habjana. Nadaljevati moramo s sodelovanjem in osveščanjem z GRZS, 
STO, itd. Posebno pozornost moramo dati na delu z mladimi in mentorji, prav tako pa delati na 
kvalitetnem delu in vodenju pri vseh štirih športnih panogah. Zelo dobro bi bilo razširiti krog 
prostovoljcev, ki bi pomagali pri projektih, kot npr. pomoč Andreju Stritarju pri nadgradnji maPZS. 
Pogrešamo človeka, ki bi premikal naprej akcijo Peš iz dolin do višin. Pomembna zadeva je tudi 
Nacionalni plezalni center v Ljubljani, ki se sicer premika, a počasi. Na področju poti imamo zavezo za 
kvalitetno delo – dobili smo precej sredstev v preteklem letu, zato moramo dvigniti kvaliteto na 
obhodnicah. Kot srednjeročni načrt si moramo dati strateški vir financiranja obnove planinskih koč. 
Delamo na komunikaciji z državnimi organi. Ob koncu naj poudarim, da sem samo izpostavil nekaj le 
najpomembnejših zadev iz plana za leto 2024, vse ostalo je bilo v obsežnem delu predstavljeno v 
pisnem gradivu za sejo. 
 
Urša Mali predstavi predlog podrobnega finančnega načrta za leto 2024, ki je bil pripravljen v 
sodelovanju s strokovnimi delavci na osnovi izhodišč, ki so bila potrjena na 8. seji Upravnega odbora, 
z nekaterimi spremembami glede na že znana dejstva. Načrtujemo prihodke v vrednosti 3.750 tisoč 
EUR, kar ne pomeni bistvene spremembe glede na rebalans za leto 2023.  
Prihodki iz članarine so načrtovani glede na število članov v letu 2023, in sicer v vrednosti 785 tisoč 
EUR, kar je za slab % več kot v rebalansu za leto 2023. Iz članarine se kot do zdaj delno krijejo 
materialni stroški in stroški dela, mednarodna dejavnost in organizacijske aktivnosti komisij, pokrito 
je zavarovanje strokovnih kadrov, sofinancira se delovanje Slovenskega planinskega muzeja, 
meddruštvenih odborov.  Prihodki iz lastnih sredstev so glede na rebalans za 11 % manjši, predvsem 
zaradi manj načrtovanih licenčnih izpopolnjevanj vodnikov in dejstva, da je bila v preteklem letu  
velika postavka prihodek od sodelovanja pri organizaciji svetovnega vojaškega prvenstva v športnem 
plezanju. Fundacija za šport je pri programih obnove športnih objektov spremenila pogoje, zato 
pričakujemo, da naši vlogi obnova slovenskih plezališč in označitev Slovenske turnokolesarske poti ne 
bosta odobreni. Prav tako ni verjetno, da bi dobili sredstva za program inPlaninca, program STKP v 
enem dnevu pa ne bo izveden. Glede na to načrtujemo za 16 % manjša sredstva fundacije kot so bila 
navedena v izhodiščih. Vrednosti sponzorstev in donacij ostajajo na ravni doseženih v letu 2023. 
Sredstva EU zaenkrat načrtujemo le v vrednosti 6 tisoč EUR po razpisu Erasmus na temo motnje 
hranjenja v športu, za dva razpisa pa še čakamo rezultate. Če bomo uspešni, bosta vključena v 
rebalans finančnega načrta. Med drugimi prihodki so vpisane načrtovane vrednosti iz reciprocitete, 
razpisa FIHO, Javne agencije za znanstvenoraziskovalno in inovacijsko dejavnost ter treh ministrstev. 
Na osnovi prihodkov smo skupaj s strokovnimi delavci posameznih komisij/odborov ocenili vrednosti 
odhodkov po posameznih stroškovnih mestih v skupni vrednosti 3.749 tisoč EUR. Komisije, ki imajo iz 
preteklih obdobij zabeležen negativen rezultat, ga bodo vsaj delno pokrile v letošnjem letu. 
 
Damjan Omerzu pove, da so bili pred sejo še dopolnjeni podrobni programi. 
 
Jože Rovan pove, da je iz Uršinega poročila vidna mera previdnosti in odpre razpravo. 
 
 
RAZPRAVA: 
Valerija Vidmar - izpostavi, da bi bilo potrebno v finančnem načrtu tudi izpostaviti posamezne 
aktivnosti iz vsebinskega načrta.  
 
Bojan Rotovnik  - pove, da je finančni načrt eden od bolj razdelanih v nevladnem sektorju. Vse je na 
eni in drugi strani zelo razdelano, prikazana je 2. stopnja. Vse kar je Valerija omenila, je v podrobnem 
finančnem načrtu.  
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Damjan Omerzu - pove, da je v ozadju veliko dela in usklajevanja, prav tako pa težko izvedemo 
izredno detajlni finančni načrt, saj še vedno čakamo mnogo razpisov.  
 
Damjan Debevec - pove, da je proračun dosti podobno narejen kot so občinski proračuni, a je 
potrebno povezovanje dveh dokumentov.  
 
SKLEP 3/25-01-2024: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2024. 
Sklep je bil sprejet (18 za, 1 proti). 

 
 
SKLEP 4/25-01-2024: Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinske načrte komisij in na 
predlog odborov sprejema podrobni vsebinski program dela za leto 2024. Če sta podrobni vsebinski 
in finančni načrt v nasprotju, veljajo določila podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 
Ad.4. Informacija o članarini PZS 2023 

Jožef Bobovnik pove, da smo v letu 2023 imeli 63.500 članov, kar je več kot pred COVID-19 časom in 
prestavi spodnjo statistiko. Pri vseh kategorijah je minimalen porast članov glede na leto 2022. 
 
A = 2.851     A/d = 465 A/i = 1 
B = 23.305  B/d = 6.788  B/i = 77  B1 = 8.978  B zamejci = 599 
P+O = 11.023  P+O/d = 5.107  P+O/i = 4 
S+Š = 2.149  S+Š/d = 1.944 
IN = 188  IN/d = 21 
D =725 
 
Jože Rovan pove, da se je zelo poglobil v številke. Predstavi pogled na A člane, ki jih je 85 % vseh v 
Ljubljanskem MDO, ki ima 5 najmočnejših alpinističnih klubov. Podal bi zahvalo in priznanje prejšnji in 
sedanji strokovni službi za pripravo in delo na zavarovanju in asistenci. 
 
 
RAZPRAVA: 
Damjan Debevec - vpraša, če se še kdo zadnje čase sooča s težavo, da potencialni člani A namesto 
naše članarine želijo plačati CORIS. Damjan Omerzu pove, da ima naše zavarovanje boljše 
zavarovanje za reševanje v gorah. Zagotovo pa je ena dobra opcija B članarina in CORIS oz. celoletno 
zavarovanje za tujino. Ana Skledar doda, da CORIS zavarovanje omogoča adrenalinske športe, a je 
veliko dražje. 
 
Marjana Brezovšek - vpraša po tujih članih. Damjan Omerzu in Barbara Kelher podata informacijo, da 
je bilo v letu 2023 6422 tujih članov iz 57 držav. Od tega je 3.048 Čehov, 812 Slovakov, 608 Italijanov 
in 304 Hrvatov.  
Bojan Rotovnik je predlagal, da se v seznamih članov po posameznih društvih in MDO doda prikaz 
števila članov, ki so člani že v enem od društev in so hkrati člani še v katerem drugem društvu. To so 
za PZS sicer dvojni člani, a za društva takšni člani pomenijo večje število vseh članov društva.  
 

 
Ad. 5. Predlog podelitve Certifikatov Okolju in Družini prijazne koče 

Valentin Rezar poda kratko informacijo glede prispelih prijav in predlaga skupno glasovanje. 
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SKLEP 5/25-01-2024: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih, podeljuje certifikat Družinam prijazna planinska koča 
za obdobje 2024-2027 planinski koči: 

• Planinski dom Kumer, Marko Kumer 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 
SKLEP 6/25-01-2024: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih, podaljšuje veljavnost certifikatov Družini prijazna 
planinska koča za obdobje 2024-2027 planinskim kočam: 

• Dom na Smrekovcu, PD Črna na Koroškem 

• Dom planincev v Logarski dolini, PD Celje-Matica 

• Koča na Dobrči, PD Tržič 

• Koča na Kopitniku, PD Rimske Toplice 

• Koča na Kriški gori, PD Križe 

• Koča na Loki pod Raduho, PD Luče 

• Koča na Naravskih ledinah, PD Ravne na Koroškem 

• Koča na Planini nad Vrhniko, PD Vrhnika 

• Planinska koča na Ermanovcu, PD Sovodenj 

• Planinski dom na Boču, PD Poljčane 

• Planinski dom na Brnici, PD Liboje 

• Planinski dom na Kalu, Hrastnik 

• Planinsko učno središče Bavšica, Planinska zveza Slovenije 

• Tončkov dom na Lisci, Občina Sevnica 

• Zavetišče v Gozdu, PD Križe. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

 
SKLEP 7/25-01-2024: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih, podeljuje certifikat Okolju prijazna planinska koča za 
obdobje 2024-2027 planinskim kočam: 

• Dom na Smrekovcu, PD Črna na Koroškem 

• Dom pod Storžičem, PD Tržič. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

 
SKLEP 8/25-01-2024: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih, podaljšuje veljavnost certifikatov Okolju prijazna 
planinska koča za obdobje 2024-2027 planinskim kočam: 

• Koča na Kriški gori, PD Križe 

• Koča na Planini nad Vrhniko, PD Vrhnika 

• Planinska koča na Ermanovcu, PD Sovodenj 

• Tončkov dom na Lisci. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

 
SKLEP 9/25-01-2024: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih, podaljšuje veljavnost certifikatov Okolju prijazna 
planinska koča za leto 2024 planinskim kočam: 

• Dom na Lubniku, PD Škofja Loka 

• Koča na Blegošu, PD Škofja Loka 

• Koča na Grohotu, PD Mežica 
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• Koča na Loki pod Raduho, PD Luče 

• Planinski dom na Uštah – Žerenku, PD Moravče 

• Poštarski dom na Vršiču, PD Pošte in Telekoma Ljubljana. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

 
Ad. 6. Vloge društev za članstvo v PZS  

Jože Rovan pove, da imamo v 2. fazi sprejemanja novih društev v PZS vloge treh društev, Plezalni klub 
Frikšn, Športno društvo Šentlovrenc in Športno društvo SCT. 
 
RAZPRAVA: 
Valentin Rezar - pove, da se točno ve, zakaj se zadnja leta pridružuje vedno več plezalnih klubov in 
sicer zaradi komercialnih namenov. Opomni tudi na problematiko njihovega delovanja in dojemanja 
PZS. 
 
Aleš Pirc - v imenu Komisije za športno plezanje pove, da imajo ta manjša društva velik kadrovski in 
administrativni problem, saj so »one-man« band. Poziva, da se zadeve bolj poostrijo tudi pri 
poslovanju na relaciji PZS – društvo. Predstavi kako se je rešil izziv v Ajdovščini, da so potencialno 
novo društvo, ki je želelo izsiliti članstvo v PZS, preusmerili na PD Ajdovščina kjer se je ustanovil nov 
Odbor. Jože prosi, da KŠP pripravi predlog glede včlanjevanja novih plezalnih klubov v prihodnosti. 
 
Valerija Vidmar - pove, da so člani NO tudi že govorili o tem, da je potrebno razmejiti prostovoljstvo 
in komercialni del, ki je težava pri plezalnih klubih. Damjan Omerzu pove, da je predsedstvo sprejelo 
sklep, da bodo pripravili spremembe Statuta PZS o katerem se bo bolj poglobljeno razpravljalo 
predvidoma na naslednji, marčevski seji UO PZS. 
 
 
SKLEP 10/25-01-2024: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Plezani 
klub Frikšn, Novo mesto, matična št. 2706920000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za 
mentorsko društvo za dobo dveh let se določi PK Rogaška Slatina. 
Sklep je bil sprejet (18 za, 1 proti). 
 
 
SKLEP 11/25-01-2024: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Športno 
društvo Šentlovrenc, Šentlovrenc, matična št. 5251869000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za 
mentorsko društvo za dobo dveh let se določi PD Novo mesto. 
Sklep je bil sprejet (18 za, 1 proti). 
 
 
SKLEP 12/25-01-2024: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Športno 
društvo SCT, Verd, matična št. 4058615000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za mentorsko 
društvo za dobo dveh let se določi PK Idrija. 
Sklep je bil sprejet (17 za, 2 proti). 
 
 
Ad. 7. Informacija o društvenih posvetih 

Jožef Bobovnik predstavi izsledke ankete, ki se je izvajala na društvenih jesenskih posvetih in v okviru 
katerih je sodelovalo skupaj 102 predstavnikov planinskih društev. 
 
Sklop Dan planincev: 

➢ namen - druženja (77/102) in promocije planinstva (69/102); 
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➢ Ključne vsebine – pohodi in izleti (88/102), planinski spremljevalni program (86/102), 
mimohod praproščakov (49/102), slovesni nagovori (38/102), glasbeni program (31/102); 

➢ Odvečne vsebine – spremljevalni program drugi (35/102); 
➢ Želja po dodatnih vsebinah: Izobraževanja, večji poudarek na pohodih, planinski kviz, prodaja 

literature, posebnosti kraja, prikaz starih navad, tradicionalne jedi, stand up na temo 
planinstva, obisk znanega slovenskega športnika, podelitev značk za prehojeno SPP, samo 
pozdrav organizatorja, pohod za mlade planince, plezanje v naravni steni za otroke; 

➢ Udeležba društva – DA, druženje, pripadnost PZS, izlet, pohod, tradicija (60/102), NE – ni 
interesa predvsem zaradi oddaljenosti (27/102), Občasno (11/102); 

➢ Predlog lokacij za v prihodnje: Koroška, Primorska, Pohorje, Janče, Kočevje - Rog, Dolenjska, 
Bela Krajina, Logarska dolina, Posočje, Notranjska, Pokljuka, Boč, Kum, Celjska koča, lokacije 
dostopne z javnim prevozom. 

 
Sklop Skupščina PZS: 

➢ Ustreznost datuma – v četrtek popoldan (28/102), v petek popoldan (41/102), v soboto 
dopoldan z vključeno delavnico (31/102); 

 
Sklop Usposabljanja za varno hojo v gore: 

➢ Strinjanje s konceptom skupne izvedbe usposabljanj – DA, pridobitev novih članov, 
izobraževanje širše javnosti, izobraževanja bi morala potekati po celi Sloveniji ne samo v LJ., 
na nivoju MDO-jev, vsa društva nimajo možnosti samostojne izvedbe zaradi pomanjkanja 
kadra (88/102), NE – Težko prepričati ljudi, da bi se vozili daleč na izobraževanje, 
premnožična ciljna skupina (9/102); 

➢ Usmeritev svojih članov na te tečaje – DA, jih bomo obvestili (67/102), DA, zainteresirani smo 
za skupinsko izvedbo z večjim številom članov (36/102), NE (10/102); 

➢ Vsebine na tečajih – osnovna planinska šola (72/102), osnove gibanja v gorah pozimi 
(66/102), gibanje po zelo zahtevnih poteh in feratah (60/102), nadaljevalni tečaj gibanja v 
gorah pozimi (17/102), drugo - Osnove turnega smučanja, orientacija, osnove varne hoje v 
gore, varstvo gorske narave, predstavitev nevarnosti v gorah + prikaz reševanja padca na 
ferati, prva pomoč, poznavanje gorstev. 

 
 
Jože Rovan povzema, da je Dan planincev primerno zastavljen, a to ne pomeni, da ga ne moremo 
izboljšati. Prav tako je vesel, da so društva pozitivno sprejela dodatna zimska usposabljanja za 
vsakogar. 
 
 
Ad. 8. Informacija o izvajanju pogodbe z MGTŠ o sofinanciranju planinski poti 

Damjan Omerzu poda informacijo, da smo 15. 1. 2024 oddali zadnji zahtevek za leto 2023, ki je bil 
premo-sorazmerno še vedno velik in v letu 2024 je potrebno zagotoviti, da bodo društva sredstva 
počrpala že pred zadnjim zahtevkom. V letu 2024 bo potrebno zavihati rokave, da bodo uporabniki 
planinskih poti ta finančni vložek videli tudi na terenu. V sredini leta nas čakajo novi pogovori in 
podpis nove pogodbe z Ministrstvom. V letu 2024 si zagotovo želimo, da bo delež porabe društev 
večji kot je bil v 2023. 
 
Nekaj statistike iz leta 2023: 

➢ 194 skrbnikov planinskih poti; 
➢ 168 podpisanih in vrnjenih pogodb (87 % društev); 
➢ Niso vsa društva, ki so podpisala pogodbe oddala tudi zahtevkov v  2023 – zahtevke je oddalo 

123 društev; 
➢ 229.591.80 EUR stroškov (83 % glede na rezerviran znesek – 276.200 EUR; razlika je bila 

razporejena na tehnični in interventno skupino KPP) 
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Jože Rovan doda, da so bili tečaji dobro obiskani, kar se pozna tudi, da so brezplačni. Glede na 
vremenske situacije, lahko rečemo, da je bila tudi tehnična ekipa uspešna. Posebno pozornost 
morano v letu 2024 nameniti obhodnicam, da bodo tudi le-te dobro urejene. Nova ekipa v KPP dela 
bistveno bolje kot je prejšnja, dobro delajo tudi posamezni odbori pod okriljem KPP. 
 
 
RAZPRAVA 
Aldo Zubin - pove, da je bilo veliko financ porabljenih za nakup opreme in nas v letu 2024 čaka velik 
izziv za delo na terenu. Prav tako poda mnenje oz. izziv, kako je s sredstvi za koriščenje društvenega 
avtomobila, saj so v letu 2023 z društvenim avtom naredili preko 11.000 km. 
 
Jurček Nowakk - opozarja na žige, ki so zunaj in na table z nepravilnimi časovnicami na smernih 
tablah na terenu. Jože Rovan poda komentar, da prihajajo table s plastičnimi žigi za pritrditev na 
zunanjost koče, medtem, ko nas pri tablah in časovnicah čaka še kar nekaj dela. 
 
Damjan Debevec - poda predlog, da se doda oz. rezervira nekaj več financ za MDOje, ki niso počrpali 
več sredstev v letu 2023.  
 
Marjana Brezovšek - pove, da je stanje SPP v zelo slabem stanju, kljub promociji in 70-obletnici. Jože 
poda informacijo, da je ravno zaradi tega bila vzpostavljena interventna skupina, z željo, da se v 
prihodnosti bolje označijo predvsem glavne obhodnice. 
 
 
Ad. 9. Predstavitev projektov 2023: Vrh Julijcev, Planinstvo 4.0, Slovenija planinari 

Dušan Prašnikar predstavi projekt VrH Julijcev – izboljšanje stanja vrst (8) in habitatnih tipov (4) v 
Triglavskem narodnem parku, katerega je ustvarjalo 9 partnerjev med februarjem 2018 in 
decembrom 2023. 
 

➢ Vrednost projekta: 3.689.249.87 EUR;  
➢ Vrednost PZS: 331.264.20 EUR; 
➢ Omejitev pritiska obiskovanja z uveljavitvijo mirnih območij  (za ptico belko) in sanacija 

odseka planinske poti Jezerce -Studorski preval; 
➢ Omilitev vpliva na dvojno jezero in vzpostavitev čistilne naprave za sanitarije pri Koči na 

jezerih; 
➢ Informativno-izobraževalne aktivnosti (tečaji za varuhe gorske narave, zgibanke, info točke 

na 6 planinskih kočah, predavanja na taborih, Film VrH Julijcev – RTV SLO in arhiv MMC. 
 
Barbara Kelher najprej poda informacije glede izvajanja internega razpisa Slovenija planinari v letu 
2023: 

➢ Interni razpis namenjen članicam PZS je bil objavljen 9.maja na spletni strani PZS; 
➢ Pomembna sprememba v razpisnih pogojih – celoletni kontinuirani (vsaj 30 tednov v letu) 

program rekreativne vadbe skupine; 
➢ Do konca razpisnega roka, tj. 18. maj 2023, je prispelo 70 prijav, od tega ena prijava 

neupravičena, 1 dodatna prijava prispela po roku; 
➢ 14 društev pozvanih k dopolnitvam oz. obrazložitvam prijave; 
➢ Skupni znesek odobrenih sredstev: 18.000 EUR (v ozadju razpisi FŠO, LP in TVU); 
➢ Izdani sklepi upravičencem: 200 EUR (21 društev), 300 EUR (22 društev), 400 EUR (14 

društev), 500 EUR (3 društva). 
 
Barbara Kelher nadaljuje s predstavitvijo zaključenega 2-letnega projekta Planinstvo 4.0.: 
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➢ Financer: Ministrstvo za javno upravo RS 
➢ Partnerji: PZS, Cipra Slovenija in PD Tržič  
➢ Trajanje: 1. 1. 2022 – 31. 12. 2023 
➢ Vrednost projekta: 199.977,00 EUR;  
➢ Upravičena vrednost PZS: 70.000 EUR; 
➢ Sklop 1 – Nadgradnja spletne aplikacije maPZS s slojem direktnega poročanja poškodb 

planinskih poti, usposabljanja, spremljanje statistike uporabe maPZS (iz dobrih 40.000 na 
161.000 uporabnikov) in nadgradnje aplikacije (v dveh letih javljenih preko 600 poškodb in 
preko 100 aktivnih uporabnikov); 

➢ Sklop 2 – spremljanje obiska na planinskih poteh na 5 vzorčnih lokacijah v Sloveniji (Kum, 
Lovrenška jezera, Osp, Vršič in Storžič), meritve na terenu, vzpostavitev aplikacije za prikaz 
podatkov iz terena, zakup 6 mesečnih podatkov iz mobilnega omrežja za Vršič in Lovrenška 
jezera, promocija in usposabljanja, raziskava. 

 
 
Jože Rovan se zahvali za predstavitve in predlaga 15 minutni odmor pred nadaljevanjem seje. 
 
 
Ad. 10. Predlog menjave zemljišč 

PZS je solastnica zemljišča pri oddajniku RTV na Nanosu (parcelna št. 213/763 v katastrski občini 2406 
(NANOS)). Zemljišče uporablja RTV Slovenije za svoje potrebe, hkrati pa je RTV Slovenije lastnica 
bližnjega zemljišča (parcelna št. 213/758 v katastrski občini 2406 (NANOS)), ki ga uporablja PD 
Postojna kot parkirišče. S strani RTV Slovenija je bil na PZS naslovljen predlog o zamenjavi omenjenih 
zemljišč. 
 
S predstavniki RTV Slovenije je bil opravljen razgovor na temo menjave. Z menjavo se strinja tudi PD 
Postojna, ki je lastnik bližnje Vojkove koče na Nanosu. Po menjavi zemljišča, se zemljišče s parcelno 
št. 213/758 v katastrski občini 2406 (NANOS) preda v funkcionalno uporabo Vojkovo koče na Nanosu. 
 
SKLEP 13/25-01-2024: Predlog sklepa: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena statuta PZS potrjuje 
menjavo zemljišča 213/763 k.o. Nanos za zemljišče 213/758 k.o. Nanos in sklenitev ustrezne 
pogodbe. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad. 11. Podrobnejša opredelitev pristojnosti za vnos v Kataster planinskih poti v PlanGIS 

Bojan Rotovnik, vodja strokovnega odbora za dokumentacijo in kataster planinskih poti Komisije za 
planinske poti PZS (KPP PZS) je predstavil predlog KPP PZS za poenostavitev procedure vnosa 
sprememb v kataster planinskih poti. Gre za manjše operativne popravke, za katere sicer ni 
potrebnega soglasja UO PZS. 
 
Pravilnik KPP je bil sprejet v obdobju, ko definicije planinskih odsekov in planinskih poti, kot jih 
uporabljamo sedaj, še niso bile določene. Poleg tega je potrebno zaradi tega, ker so planinske poti 
sedaj vključene v kataster gospodarske javne infrastrukture, stalno skrbeti, da so podatki čim boljši 
približek dejanskemu stanju v naravi. V zadnjih letih pa imamo na voljo tudi laserske posnetke površja 
(LIDAR), ki so trenutno najbolj natančen prikaz površja in na podlagi katerih lahko popravljamo 
poteke planinskih poti tudi tam, kjer to z ortofoto posnetki ni možno. Poleg tega je potrebno mrežo 
planinskih poti stalno usklajevati z ostalimi deležniki, predvsem lastniki zemljišč ter upravljavci 
zavarovanih območij. Zaradi vsega navedenega in za namen čim bolj učinkovitega ažuriranja katastra 
planinskih poti KPP PZS predlaga v potrditev zgornji sklep. 
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Ob razpravi in vprašanjih predsednika MDO PD Notranjske, Damjana Debevca, je Bojan Rotovnik 
najavil tudi spremembe oz. popravke aktualnega pravilnika KPP PZS, ki bo naslavljal tudi zgornjo 
tematiko. 
 
SKLEP 14/25-01-2024: 
 
Upravni odbor PZS skladno s Pravilnikom Komisije za planinske poti potrjuje podrobnejšo 
opredelitev pristojnosti za vnos sprememb v kataster planinskih poti v PlanGIS: 

• S strani IO KPP imenovani uredniki katastra pl. poti*: 
o o samostojno vnašajo v kataster tiste manjše popravke poteka planinskih odsekov, 

ki so očitna posledica napačnih vnosov v kataster iz preteklosti ali gre za popravek 
poteka glede na ortofoto, LIDAR ali novih GPS posnetkov ali gre za popravke na 
podlagi uradnih podatkov o cestni infrastrukturi, 

• Odbor za kataster in dokumentacijo KPP: 
o na predlog skrbnika planinske poti samostojno odloča o prestavitvi trase 

obstoječega planinskega odseka znotraj parcel istega lastnika, 
o samostojno odloča o izbrisu planinskega odseka, ki je bil zmotno vrisan v kataster 

in v naravi nikoli ni obstajal. 

• Izvršni odbor KPP: 
o na predlog skrbnika planinske poti samostojno odloča o vpisu novega planinskega 

odseka zaradi navezave obstoječih planinskih poti na postajališča javnega 
potniškega prometa, 

o na predlog skrbnika planinske poti samostojno odloča o vpisu novega planinskega 
odseka, če gre samo za en odsek, ki v naravi ne predstavlja samostojne planinske 
poti in pretežni del odseka ni nad gozdno mejo**, 

o na predlog skrbnika planinske poti samostojno odloča o izbrisu posameznega 
planinskega odseka zaradi opustitve, če ta pl. odsek v naravi ne predstavlja 
samostojne planinske poti (ne velja v primerih, ko se opuščata dva ali več 
zaporedno povezanih planinskih odsekov). 

V vseh ostalih primerih IO KPP sprejme odločitev, soglasje k vpisu in izbrisu daje UO PZS. 
 
 
Ad. 12. Informacija o delovanju Komisij PZS 

 
Ana Skledar, načelnica Mladinske komisija PZS (MK PZS) je podala kratko obvestilo o pomembnejših 
dogodkih in dejavnostih: 

• Tekmovanje Mladina in gore; 20. januar 2024 v Šenčurju – zmagali sta ekipi PD Medvode 
(osnovnošolsko tekmovanje) in PD Kranj (srednješolsko tekmovanje). 

• Balkansko prvenstvo v planinski orientaciji; Zlatibor (Srbija) - Balkanski podprvaki med 
veterani so postali planinci PD Šoštanj, tretjega mesta med juniorji so se veselili v PD 
Poljčane. 

• Tečaj orientacije za pedagoške delavce; vpisan v sistem KATIS. Odziv zelo dober, načrtujejo 
ponovno izvedbo. 

• Na seminarju za Mladinske voditelje bodo udeleženci v sklopu programa pridobili naziv 
markacist. Tečaj je že dogovorjen s KPP PZS. 

• Izveden je bil tečaj za aktivne člane in načelnike MO; udeležilo se ga je 18 oseb. Stroške so 
krili POMO MDO PD. 

• Izvedenih je bilo več sestankov v pokrajinskih odborih mladinskih odsekov MDO PD. 

• Uspešno so pridobili sredstva na razpisu FŠO za delovanje mladinskih odsekov. Sicer pa je v 
primerjavi s preteklimi leti izplen iz razpisov precej manjši – razlika znaša cca. 20.000,00 €. 

• V letu 2023 je bila zasedenost objekta PUS Bavšica in tabornega prostora v Mlačci največja do 
sedaj. Objekt PUS Bavšica je bil zaseden kar 119 dni, taborni prostor pa 6 tednov. 
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• V letu 2024 se načrtuje ponovna izvedba Zimske planinske šole in seminarja družabnosti. 
 
Jurček Nowakk je načelnico povprašal o možnem sodelovanju z Odborom inPlaninec. MK PZS je 
načeloma zainteresirana za sodelovanje, a pričakujejo posredovanje predlogov konkretnih projektov. 
 
Ad. 13. Vprašanja in pobude članov in članic Upravnega odbora PZS 

 
Jože Prah (MDO PD Zasavja) je zbrane seznanil z informacijo, da bomo leta 2025 obeleževali 50-
letnico Evropskih pešpoti. Komisija za evropske pešpoti v Sloveniji (KEUPS) predlaga, da bi 
vseevropska proslava potekala v Sloveniji. Načrtujejo tudi več drugih dogodkov in prireditev za 
obeležitev obletnice. 
 
Bojan Rotovnik je podal pobudo, da bi PZS na ustrezne državne službe naslovila vprašanje oz. predlog 
o zvišanju vstopnega zneska za sistem zavezancev za obračun DDV. Ob visoki inflaciji se je realno ta 
znesek znižal, kar marsikaterim društvom že predstavlja težavo. Jožef Bobovnik je naknadno 
predlagal povezovanje z različnimi NVO za posredovanje skupnega usklajenega predloga. 
 
Ad. 14. Razno 

 
Pod točko razni ni bilo prijav in razpravljalcev. 
  
 
Seja je bila končana ob 20:40 uri.  

 
Naslednja seje UO PZS bo 14. marca 2024. 
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Strokovna sodelavka PZS 
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